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PROTOKÓŁ NR 0012.2.6.2022  
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 20 czerwca 2022r. 
 
miejsce  posiedzenia-sala nr 130A UM. 

Czas posiedzenia: godz. 14:30 – 16:00 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Polityki Gospodarczej                            
i Bezrobocia, oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 

1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3.  Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Gospodarczej Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Przyjęcie protokołu z dnia 17 maja 2022r.  

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik,  powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-5, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
 
Ad.3.  
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Jeżeli chodzi o projekt zagospodarowania terenu za budynkiem byłej Spółki 
Brackiej, jakie przedsięwzięcie miałoby tam być?  
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Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Przede wszystkim połączenie z Żelaznym Szlakiem Rowerowym, czyli ścieżka 
rowerowa przez jar, gdzie są możliwości połączenia z parkiem za Spółką Bracką, a 
także połączenie do parku za Dąbrówką, bo generalnie miały być połączone. 
Natomiast ze względu na problemy z wykupem części tego terenu, gdzie właściciel 
chciał to odsprzedać, ale po dużo wyższej cenie, na co się nie zgodziliśmy, a teraz 
są możliwości, żeby ten grunt pozyskać i w całości będzie to zagospodarowane                  
z możliwością przejazdu z Łaźni Moszczenica, Żelaznego Szlaku przez 
ul.Energetyków i przekroczenie ul.Armii Krajowej tak, żeby można było tam 
również rowerem dojechać, oraz zagospodarowanie. Będzie to również nawiązanie 
do uzdrowiskowej części Zdroju. Planujemy tam urządzenia, które byłyby 
nawiązaniem do metody Kneippa, oraz infrastrukturę. 
 
Michał Urgoł-radny RM 
Jeżeli chodzi o parking przy Szkole Nr 15, jaka tam jest wartość kosztorysowa tego 
zadania?    
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Przebudowa układu tj.1.200.000,00 zł. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Po przebudowie układu komunikacyjnego będą wzdłuż miejsca parkingowe, 
natomiast w środku miejsca postojowe.  
 
Michał Urgoł-radny RM 
Jeszcze pytanie dotyczące ronda ul.Zielona, ul.Podhalańska i ul.Młyńska, ponieważ 
przesuwane będą środki, żeby nie organizować Sesji Nadzwyczajnej gdyby została 
wybrana droższa oferta, a jeżeli zostanie wybrana tańsza, to co się będzie dalej 
technicznie działo? 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
We wrześniu będziemy korygować to w taki sposób, że będziemy wprowadzać 
wydatki na projekt remediacji stawów przy ul.Wodzisławskiej, bo tam jest 
możliwość pozyskania środków unijnych i będą przeznaczone właśnie na ten 
projekt. Oby to się udało, ponieważ tańsza oferta jest poniżej środków które są 
zabezpieczone w budżecie BGK na to zadanie i wtedy milion będziemy musieli 
oddać. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Zasady są takie, że tak, jak w przetargu będzie wyłoniona kwota, to tyle 
otrzymamy promesy.   
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Jak już będą promesy i będzie wyłoniony wykonawca, to będziemy pisać pismo do 
BGK, czy będzie możliwość przesunięcia tych środków. Jeżeli się okaże, że jest 
tańsza oferta, to przesunięcie nastąpi w ramach środków, które się miastu należą 
z tego ronda na ul.Witczaka. 
 
Michał Urgoł-radny RM 
Tutaj kolejne pytanie dotyczy 3 mln zł, z czego są przesunięte? 
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Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Wymienione środki są przesuwane w ramach WPF-u. Mieliśmy zabezpieczone 
środki w latach następnych 2024-2025 na drogi gminne i powiatowe. W drogach 
gminnych i powiatowych mieszczą się inwestycje takie, jak była wykonywana 
ul.Północna, ul.Warszawska, gdzie mieści się frezowanie z wymianą krawężników 
i w tym mamy ujęte takie zadania i z tych zadań ściągamy środki z lat następnych, 
gdzie po prostu tego nie będzie.  
 
Michał Urgoł-radny RM 
Czyli są zagrożone inwestycje w latach następnych?   
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Po prostu ich nie będzie.  Mamy do wyboru albo to, albo tamto i na ten moment 
trzeba założyć, że w latach 2024-2025 tego planu na wydatki inwestycyjne nie ma. 
 
Michał Urgoł-radny RM 
Czy wiemy, które to inwestycje? 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Nie wiemy, bo one wychodzą na bieżąco w zależności od stanu dróg tzn. im gorsza 
droga, tym ma większe pierwszeństwo, a wiemy, że to pokazuje się po wiośnie. 
Żeby niepotrzebnie wkładać dużo pieniędzy w kolejne łatanie, to lepiej zrobić 
nawierzchnię w całości. W taki sposób była zrobiona ul.Armii Krajowej do nowego 
ronda, ul.Grzybowa, ul.Północna, ul.Warszawska, ul.Nepomucena,                            
ul.3 Maja, ul.Strażacka, ul.1 Maja, ul.Kasztanowa, ale to jest kwestia przyszłości                    
i na ten moment musimy zabezpieczyć i nie ma innej możliwości.  
  
Janusz Toborowicz- radny RM 
Były przedstawione kwestie przetargowe i usłyszałem, że mamy zakończony 
przetarg ul.Witczaka… 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jeszcze nie jest zakończony. Oferty zostały złożone i trwa postępowanie 
sprawdzające.  
 
Janusz Toborowicz- radny RM 
Zostały wymienione dwa przetargi, natomiast jakie na dzień dzisiejszy przetargi 
są jeszcze w toku i jakich to dotyczy inwestycji?  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Konkretnie chodzi o przetargi z Polskiego Ładu tzn. takie, które mamy określone 
terminowo? 
 
Janusz Toborowicz- radny RM 
To jest jedna kwestia, a druga, którą zabezpieczyliśmy w budżecie i mówię też                  
o parkingu przy Szkole nr 15.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Przetargów jest dużo. 
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Janusz Toborowicz- radny RM 
Chodzi konkretnie o parking, czy jest rozpoczęty ten przetarg? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jest przygotowywana procedura przetargowa i to wymaga wykonania specyfikacji. 
W pierwszej kolejności są przetargi z Polskiego Ładu, bo tutaj nas gonią terminy. 
Dwa przetargi mamy w trakcie rozstrzygania i czeka nas jeszcze przetarg na 
Łaźnię. Drugi etap, który będziemy przygotowywali na ul.Młyńską, ul.Zamłynie. 
Galeria Historii Miasta też teraz jest przygotowywana i też będzie ogłaszana, a 
teraz jeszcze ul.Północna. 
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Trzeba sobie wyraźnie powiedzieć, że najpierw musimy przygotować i rozstrzygnąć 
przetargi, które są z dofinansowaniem zewnętrznym, a tam gdzie są środki własne, 
to muszą niestety poczekać. Tutaj przy Szkole Podstawowej Nr 15 nie mogliśmy 
ruszyć z procedurą dopóki nie były przyznane środki i one są w różnych terminach. 
W tym roku było to szybciej, a zwykle termin przyznania środków jest trochę 
późniejszy, bo jest to z rezerwy celowej i co roku jest podobna kwota ok. 300 tys. 
zł od paru lat. My wskazujemy wcześniej zadania, które będą realizowane i które 
się w tym mieszczą, bo musi to być co najmniej droga powiatowa, a najlepiej 
krajowa i zazwyczaj otrzymywaliśmy na ul.Cieszyńską. Dlatego tutaj jest takie 
rozwiązanie i dopiero teraz można wprowadzić to zadanie.  
 
Janusz Toborowicz- radny RM 
Kiedy będzie mogła ruszyć procedura przetargowa do tego zadania? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Mówimy konkretnie o parkingu? 
 
Janusz Toborowicz- radny RM 
Tak. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Ona jest przygotowywana i będzie ogłaszana w najbliższym czasie.  
 
Michał Urgoł-radny RM 
Pan powiedział, że inne zadania będą musiały poczekać, które nie są ze środków 
zewnętrznych, to czy zadania z Budżetu Obywatelskiego na 2022r. również? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Muszą być wykonane.  
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Budżet Obywatelski poszedł w pierwszej kolejności i większość już poszła.                               
Teoretycznie nie ma problemu, ale problem jest z ludźmi, bo w Wydziale 
Infrastruktury Komunalnej jest za mało ludzi, którzy przygotowują materiały                         
i Budżet Obywatelski jest w pierwszej kolejności. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Biuro Zamówień Publicznych też ma tyle ludzi, ile ma i nie są w stanie przerobić 
wszystkiego, bo przetarg, to nie tylko kwestia ogłoszenia, bo najgorsza praca to 
jest w momencie, kiedy mamy oferty i trzeba jest sprawdzić merytorycznie pod 
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względem formalnym, czy są dobrze i po drugie, to sprawdzenie pod względem 
zgodności ze specyfikacją. Przy skomplikowanych przetargach jest to bardzo 
trudne i trzeba na każdą rzecz zwracać uwagę, czy jest zgodnie z wymogami 
zapisane, bo zdarza się dużo błędów. Samo ogłoszenie przetargu i przed złożeniem 
oferty też czasami przesuwamy otwarcie ofert ze względu na to, że jest dużo 
szczegółowych pytań od wykonawców dotyczących zapisów specyfikacji 
przetargowej. To się niestety bardzo często przesuwa, a to są godziny dyskusji 
pomiędzy Biurem Zamówień, a Wydziałem Infrastruktury Komunalnej, a 
szczególnie, jeżeli są to duże inwestycje. Uzgadnianie odpowiedzi, czy pozyskanie 
odpowiedzi od projektantów również i to niestety tak trwa.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Chciałem zapytać o plac w Zdroju i nazywam go przyszłym parkingiem, natomiast 
terminologia jest tutaj inna. Tam jest pełno bloków porozkładanych, czy to 
zmniejszy ilość miejsc parkingowych? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Na całości placu nie będzie można parkować.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Tam nie będzie parkingu? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Częściowo mogą tam być miejsca postojowe, natomiast jako parking, to nie będzie 
w całości funkcjonowało. W połowie rozdzielone jest to blokami, natomiast można 
wjechać od miejsca gdzie obecnie parkują samochody. Siedemdziesiąt miejsc 
powstanie przy przebudowie ul.Witczaka, wiec to w jakiś sposób będzie 
rekompensowało. Udostępniamy stary targ, czyli plac koło TBS „Daszek” i to też 
będą miejsca parkingowe.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Dobrze, że to powstanie.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Na ul.Witczaka też jest wyodrębnione miejsce postojowe tzn. tam, gdzie TBS ma 
swój teren. Powyżej dawnej rozlewni wód również jest teren przygotowany pod 
parkowanie.  
 
Michał Urgoł- radny RM 
Odnośnie parkingu, czy przy nowej sali koncertowej jest jakiś pomysł? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Na ul.Broniewskiego można parkować przy dworcu, gdzie była przepompownia 
wodociągów. Natomiast odnośnie sali koncertowej nie mogę się wypowiadać, bo 
nie jest to nasz parking.  
 
Michał Urgoł- radny RM 
Wiem, że obiekt nie jest nasz, natomiast mieszkańcy nasi.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Czyj jest grunt przy Szkole Muzycznej? 
 



6 
 

Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Szkoły Muzycznej i nie możemy powiedzieć, żeby otwierali. Natomiast parking przy 
Szkole Podstawowej nr 4 cały czas jest otwarty.   
 
Michał Urgoł- radny RM 
Przy Szpitalu Rehabilitacyjnym również. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
To zależy od właściciela. 
 
Michał Urgoł- radny RM 
Ale to i tak jest za mało.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Jest piękny Park, natomiast do Parku muszą przyjść ludzie i albo przyjdą, albo 
przyjadą. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Problemem jest to, że każdy chce podjechać jak najbliżej i jak najbliżej samochód 
zostawić, a tak naprawdę patrząc wokół, to jest dosyć miejsc parkingowych gdzie 
można zaparkować i dojść do Parku 300-500m. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Szkoda, bo marzyło mi się, że tam będzie piękny parking, który więcej 
samochodów pomieści.  Nie odnoszę się do pana, bo to było wcześniej, tylko jak 
szukać metody żeby maksymalnie utworzyć jak najwięcej miejsc parkingowych? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Za dawną porodówką też jest plac do wykorzystania, tylko przejście ul.1 Maja.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia Nagrody Gospodarczej Prezydenta 
Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Piotr Kędzierski – Zastępca 
Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi Inwestora  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Panie Prezydencie można było pójść w kierunku tego, żeby Rada Miasta uchwałą 
nadawała nagrodę. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Tutaj nie jest to przewidziane. Jest regulamin nadawania nagrody.  
 
Piotr Kędzierski – Zastępca Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi 
Inwestora  
Jest cała procedura i regulamin. Jest Jury, które zajmuje się zbieraniem zgłoszeń 
i oceną formalną tych zgłoszeń i na podstawie decyzji Jury przyznawana jest 
dopiero nagroda w trzech kategoriach. Więc nie jest tak, że Rada uchwala, bo to 
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jest dłuższy proces i trudno jest sobie wyobrazić formę uchwały, która komuś 
przyznaje nagrodę.  
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Regulamin musi być wprowadzony uchwałą Rady Miasta. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Bez problemu wyobrażam sobie to tak, jak jest uchwała dot. „Honorowego 
Obywatela Miasta” i pewna procedura z tym związana. To jest kwestia woli, czy 
nagroda będzie przyznana uchwałą Rady Miasta, czy Prezydent Miasta w innym 
trybie tj. administracyjnym na podstawie regulaminu. Tutaj pytanie, kto może, kto 
ma inicjatywę… 
 
Piotr Kędzierski – Zastępca Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi 
Inwestora  
Zgłoszenia kandydata. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Rozumiem, że jest szeroki katalog, natomiast nie rozumiem pkt.5 cyt. 
„Przewodniczący Komisji wskazany przez Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój…”. 
Wynika, że Komisja będzie powołana do ewentualnego rozpatrzenia zgłoszonych 
wniosków? 
 
Piotr Kędzierski – Zastępca Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi 
Inwestora  
Tak i spośród tych przedstawicieli, którzy są wymienieni w §16 Prezydent wskaże 
Przewodniczącego tej Komisji. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Czyli Komisje Rady Miasta? 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
To jest Komisja Konkursowa, która ma wyłonić laureatów tej nagrody                            
i Przewodniczącego Komisji wskazuje Prezydent. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Spośród tych osób? 
 
Piotr Kędzierski – Zastępca Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi 
Inwestora  
Nie, to może być na przykład Zastępca Prezydenta, albo sam Prezydent. Osoby                 
w pkt.1-4, to jest jeden temat. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Cyt.  „Komisja w składzie…” i zakładam, że są dwie, trzy, cztery, czy pięć osób                  
w składzie. 
 
Piotr Kędzierski – Zastępca Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju i Obsługi 
Inwestora  
Tak i w tym jedno z nich jest Przewodniczącym. 
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Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Tak, natomiast dla mnie ten zapis wygląda jakby Prezydent Miasta wskazywał 
Przewodniczącego Komisji Rady.  
 
Alina Chojecka- radna RM 
Nie. Komisji konkursowej, która przyznaje tę nagrodę. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Może to doprecyzować? Proszę rozważyć, czy jest potrzeba doprecyzowania tego. 
Mam jeszcze jedno pytanie, ponieważ mamy jedną organizację samorządu 
gospodarczego tj. Cech Rzemiosł Różnych i nie wiedzę tutaj. Natomiast szkoda, że 
jest jedna, bo powinna być jeszcze inna organizacja, bo Cech zrzesza 
rzemieślników i dobrze, że jeszcze funkcjonuje i zrzesza nielicznych rzemieślników. 
Natomiast pytanie i jest to do rozważenia, bo tutaj jest Członek Rady Biznesu, czy 
nie dowartościować Cechu jako jedynej organizacji samorządu gospodarczego w 
naszym mieście, bo kto ma o tym zadecydować, jak nie organizacja samorządu 
gospodarczego? Prezydent Miasta, ale szanując dorobek… 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
To jest nagroda dla przedsiębiorców miasta, więc nie są tutaj żadne zewnętrzne… 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Ale, to nie jest zewnętrzna... 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jest zewnętrzna, to nie jest jednostka miasta. Cech Rzemiosł, to zrzeszenie 
przedsiębiorców, a celem jest nagroda Miasta, a nie nagroda Miasta plus 
organizacji gospodarczych.  
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Wskazuję na coś innego panie Prezydencie, że jest jedna organizacja samorządu 
gospodarczego i to jest organizacja samorządu, a to jest ponad wszelką wątpliwość 
tak możemy sobie powiedzieć mimo, że Cech ma ogólnopolską… 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Tak. 
 
Tadeusz Sławik- Przewodniczący Komisji  
Czy nie byłoby dobrze, żeby to opiniowali, żeby jednak docenić tą jedną 
organizację. Pozostawiam to do rozważenia.   
    
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –3, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 
 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z dnia 17 maja 2022r.  

Protokół przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
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Ad.4.  
Wolne głosy i wnioski. 

Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Była mowa o miejscach postojowych w Zdroju, natomiast w autopoprawce będzie 
zmiana dotycząca przeznaczenia środków na projekt i częściowe rozpoczęcie 
przebudowy terenu przy starej rozlewni wód na miejsca postojowe i Jastrzębski 
Zakład Komunalny będzie miał w/w środki. 
 
Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Częściowo zostało to zagospodarowane, natomiast chcemy to zagospodarować                  
w całości, żeby to było przeznaczone na miejsca postojowe. 
 

Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Druga rzecz bardzo ważna dla Miasta tzn. kończy się budowa kolumbarium i części 
zagospodarowania cmentarza przy ul.Okrzei i pamiętamy, że tam osunęła się 
skarpa i opóźniła się inwestycja prawie o pół roku, a większość wydatków była                
w wydatkach niewygasających i nie będą zrealizowane. Dlatego środki będę                        
z  powrotem wprowadzone do budżetu po to, żeby firma mogła zakończyć budowę 
kolumbarium. Będziemy też zwiększać wydatki 80 tys. zł na chodnik, bo cmentarz 
do końca roku, a może do połowy roku nie będzie tam gdzie chować, więc 
będziemy musieli jakoś wygospodarować środki, żeby tam zwiększyć ilość miejsc 
grzebalnych, a tam jest potrzeba prawie 6 mln zł, żeby to dokończyć zgodnie                       
z projektem.  
 

Roman Foksowicz- Zastępca Prezydenta Miasta  
Jeżeli części, które tam mamy zagospodarujemy jeszcze na zwiększenie                               
w perspektywie kilku lat, to zostaje nam Przyjaźń i Norwida.  
 
Dariusz Holesz- Skarbnik Miasta 
Chyba, że będzie dużo pochówków urnowych w kolumbariach. 
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji – Tadeusz Sławik podziękował wszystkim za przybycie                     
i zakończył posiedzenie Komisji. 
 
 
Protokołowała 
Alicja Kogut                                                                  Przewodniczący Komisji 
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